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Actie- en besluitenlijst Portefeuillehoudersoverleg Economie 

Actie- en besluitenlijst voor de vergadering van 13 februari 2025 13.30 uur, Dongen 

 

Aanwezig  

René Jansen  Dongen (voorzitter) 

Louis Laros  Loon op Zand (tot 15.00 uur) 

Frank Spierings  Waalwijk 

Willem den Oude  Goirle 

Anne Christien Speckle Oisterwijk 

Martijn van Esch  Heusden 

Merijn Scheifes  Gilze en Rijen 

Piet Machielsen  Hilvarenbeek 

Bas van der Pol  Tilburg 

Ankie de Hoon  Dongen 

 

Bas Kapitein  Midpoint Brabant 

August de Vocht  Midpoint Brabant  

Hildegard de Kort  Tilburg 

Hendrik van der Meulen KplusV  

Tom Keek   Tilburg 

Dirk Naaijkens  Goirle (ambtelijk secretaris, tijdelijk poho coördinator economie)  

 

Afwezig 

Joris Fiers       Midpoint Brabant/ regiobureau Hart van Brabant 
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Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit Openbaar 
(ja/nee) 

22-05-2025 Onderneming Centraal Discussie, het poho verleend conform de adviesnota (bijlage 2) opdracht 
tot het opstellen van een plan van aanpak Onderneming Centraal 

Ja 

22-05-2025 Besluit financiering Midpoint Brabant 
Services 2025 en 2026 

Discussiestuk, het poho is akkoord met de inzet van de SMI gelden voor 
de financiering van Midpoint Brabant Services voor het jaar 2025 en 
2026 met de kanttekening dat de afzonderlijke colleges hierover moeten 
besluiten, m.u.v. de gemeenten Tilburg en Dongen (Bas Kapitein gaat dat 
laatste na bij AKD)  

Ja 

 

Actielijst (niet openbaar) 

# Actie Eigenaar Einddatum Voortgang 
(loopt/vertraagd/ 
afgerond) 

19-9-2024 Delta Rhine Corridor nogmaals agenderen, Joost uitnodigen, rapport 
van te voren sturen met toelichting en concrete vraag aan poho 

Joris 28-11-2024 Poho 2025 

22-05-2025 In het poho van september Adviesnota tot besluit voor de inzet van 
SMI voor de financiering van MPB Services meenemen.  

Joris 18-09-2025 Gestart 

30-05-2024 De Ondernemer Centraal in relatie tot Midpoint Services wordt in 
kleiner verband voorbereid. Wethouders Machielsen, Spierings en 
Van der Pol komen hiervoor samen. 

August de Vocht 19-09-2024 Nog te doen 

22-05-2025 Opdracht aan MPB om een plan van aanpak op te stellen voor 
Onderneming Centraal.  

Frank Spierings 18-09-2025 Gestart  
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22-05-2025 Financiering Midpoint Brabant Services en Onderneming Centraal 
borgen v.a. 2027 

Nog te bepalen 18-09-2025 Gestart 

 

Verslag 

# Toelichting / argumenten / informatie 

 

# Tijd Type* Onderwerp Stukken Openbaar 

(ja/nee/n.v.t.) 

1 13.30 - Opening en mededelingen  Geen N.v.t. 

De vergadering wordt om 13.30 geopend door voorzitter René Jansen (Dongen).  Louis Laros geeft aan om uiterlijk 15.00 uur de vergadering te 
moeten verlaten. Bas van der Pol en Anne Cristien Spekle sluiten digitaal aan.  
 

2 13.35 - Concept actie- en besluitenlijst poho economie 13 februari 2025 Bijlage 1   

• Geen opmerkingen 
De afgeronde actiepunten mogen ook echt verwijderd worden van deze lijst.  
 

3  13:40 - Ingekomen en uitgaande stukken  Geen  

Er zijn geen ingekomen en uitgaande stukken 

4 13:45 B Onderneming Centraal Bijlage 2  
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Hendrik van der Meulen (KplusV) geeft een presentatie over de resultaten van een onderzoek naar de huidige situatie met betrekking tot de 
ondernemersdienstverlening in onze regio. Daarnaast wordt u meegenomen in de stand van zaken aangaande Onderneming Centraal.  
Er ligt een adviesnota voor waarin u wordt gevraagd om een opdracht te geven om het concept Onderneming Centraal door te ontwikkelen naar 
een Plan van Aanpak en op basis van dat Plan van Aanpak en overige vervolginformatie in september vervolgkeuzes te maken. 
 
Vragen n.a.v. presentatie 
Wat is het verschil tussen de benadering van MPB en Onderneming Centraal (OC)? Antwoord: OC wordt geen nieuw label als het er straks is. Het 
moet een nieuwe eenduidige strategische aanpak zijn van de klantreis van ondernemers bij MPB. Het wordt een voordeur voor alle vragen. 
Uitgangspunt is dat gemeenten en ondernemers meer zouden moeten krijgen dan men nu heeft aan ondernemersdienstverlening.  
Wat wordt met kansengelijkheid wordt bedoeld?  Antwoord er wordt geen onderscheid maakt waar de ondernemer vandaan komt 
(vestigingsgemeente). Een aanvullende vraag is of dit ook geldt voor specifieke vragen uit gemeenten die “op slot zitten” Antwoord: Uit het 
onderzoek waarvoor nu akkoord gevraagd wordt moet dit blijken. 
Wordt er rekening mee gehouden dat gemeente al in het begrotingsproces voor 2026 zitten? Antwoord: Dat is bij MPB bekend. Dit speelt pas voor 
2027. Zie ook agendapunt 5 en 6. 
 
Besluit:  

1. Akkoord met het verlenen van de opdracht zoals gevraagd in de bijbehorende adviesnota.  
2. Deze adviesnota met plan van aanpak aan te leveren in september 2025. 
3. Wethouder Frank Spierings (Waalwijk) aan te wijzen als bestuurlijk trekker. 

 
Opmerkingen bij dit besluit 
Er moet voorkomen moet worden dat er teveel naast elkaar wordt georganiseerd De scoop moet scherp gehouden worden, focus je op 
dienstverlening. Financiering van Onderneming Centraal moet duurzame manier gebeuren, bij voorkeur via de inwonersbijdrage. Dit ter 
voorkoming van jaarlijkse discussies omtrent de financiering. Wethouder van Esch benadrukt dat er bij het organisatiemodel wat de regionale 
versterking betekent voor de lokale accountmanagers.  
  

5 
14:15 B 

 

 
 

Besluit financiering Midpoint Brabant Services 2025 Bijlage 3 
 

Op basis van bijgevoegde adviesnota wordt u gevraagd om de colleges van de deelnemende gemeenten te laten besluiten om Midpoint Brabant 
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Services voor het jaar 2025 te financieren uit de gereserveerde SMI-middelen. 
 
Over het algemeen wordt aangegeven dat het goed is dat hier nu een besluit over genomen wordt. Dit is al meerdere malen binnen het poho 
geagendeerd. Vraag is wel of het nodig is om naast een collegebesluit ook een raadsinformatiebrief naar de raden te sturen. Roept dit niet meer 
vragen op dan dat het antwoord geeft? Het poho geeft aan de raad niet via een RIB te willen informeren. Het is een uitvoeringszaak, dus geen 
raadszaak. 
 
Piet Machielsen geeft aan dat Hilvarenbeek budget heeft voor haar aanvulling van het SMI voor 2025. Rene Jansen en Anke de Hoon geven aan dat 
dit voor Dongen een pittige dossier is en dat het informeren van de raden mogelijk tot vragen leidt. Bas van der Pol geeft aan dat het SMI goed 
gemonitord moet worden. Wat gaat er in en wat gaat er uit en van én voor wie zijn die investeringen. Anne Christien Spekle vraagt aandacht voor 
de rechtmatigheid. Martijn van Esch geeft aan of we niet (net) buiten de richtlijnen van het SMI handelen als de niet ingezette SMI gelden naar MPB 
Services gaan.  
 
Besluit:  
• Akkoord met het voorstel om Midpoint Brabant Services voor het jaar 2025 conform voorstel te bekostigen uit het SMI.   

1. Alle gemeenten zullen dit besluit moeten bekrachtigen via haar colleges (m.u.v. Dongen en Tilburg).  
 
Opmerking bij dit besluit 
Bas Kapitein zegt toe bij AKD na te gaan of Dongen en Tilburg ook naar het college moeten 

  

6 14:30 M Verkenning Financiering Midpoint Brabant Services Bijlage 4  

De financiering voor Midpoint Brabant Services is voor 2026 nog niet rond. Los van de ontwikkelingen rondom de Onderneming Centraal worden 
er verschillende scenario’s voor de financiering van MPB-services in 2026 meningsvormend aan u voorgelegd. 
 
Bas van der Pol geeft aan dat er nu voor 2026 niets geregeld is om MPB Services in de lucht te houden.  
Serviceverlening is wel belangrijk. We zijn een sterke MKB regio. Er is breed besef dat de gemeenten voor 2026 en verder een uitdaging hebben op 
financieel gebied. Het is dan ook logische dat we voor 2026 ook het SMI aanspreken. Dit levert wel het mogelijk risico dat het SMI leeg raakt. Voor 
2027 zullen we goed moeten kijken hoe we dit verder gaan financieren. Het voorstel om ook voor 2026 het SMI te gebruiken om MPB Services te 
financieren wordt gedeeld. Dit zal in het volgend poho bekrachtigd moeten worden. Piet Machielsen spreekt de inspanning uit om ook voor 2026 
middelen te vinden voor de bijdrage vanuit Hilvarenbeek. Overige portefeuillehouders zijn akkoord.  
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7 14:50 I Economische Strategie Tilburg. Bijlage 5  

Tom Keek (gemeente Tilburg) geeft een toelichting over de Economische Strategie Tilburg.  
De Presentatie wordt als bijlage met dit verslag meegestuurd.  

8 15:10 I Bedrijventerreinen prognose   

Als bestuurlijk eigenaar heeft Piet Machielsen gevraagd om als aanvullend agendapunt de Bedrijventerreinen Prognose te agenderen.  
Op 2 juli 2025 (Ontwikkeldag) staat dit op de agenda met als voorstel een aangepaste programmering vast te stellen. 
Op 11 juni 2025 is dit geagendeerd op het poho fysiek. Daarnaast is er een gesprek gepland met de gedeputeerde. Inmiddels mogen de adviseurs 
van de provincie weer aansluiten bij de werkgroep.  
 
Hiertoe is Maarten Krugen (Bureau Buiten) gevraagd om toe te lichten wat er uit het onderzoek komt.  
De presentatie wordt als bijlage met deze agenda meegestuurd.  

8 

15:30  
Sluiting 

Volgende poho: 22 mei 2025 

 
 

 

*  I =  ter informatie 

    M  =  ter meningsvorming 

    A  =  ter besluitvorming zonder bespreking (hamerstuk) 

 B = ter besluitvorming met bespreking 


